
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
KOMISIJA ZA SPREMLJANJE IN KONTROLO SOJENJA 
 
Datum: 24.10.2005 
 
VSEM DELEGATOM-KONTROLORJEM IN PREDSEDNIKOM  DOS 
 
Zadeva: zapisnik s 1. posveta D – K v Braslovčah 
 
V nedeljo, 23.10.05. ob 10,00 uri, je bil 1. posvet D-K v sejni sobi Krajevne skupnosti v 
Braslovčah, katerega nam je, tako kot že večkrat doslej ponudil g. Rudi Sedovšek. 
 
Prisotni: Demšar Ivan, Indest Stanko, Hrga Branko, Kralj Franc, Karčovnik Ivan, Lečnik 
Jožef, Šarman Janko, Zupančič Vid in Ficko Tone. 
Opravičeno odsotni: Kolenc Emil in Murčehajič Hari. 
 
Dnevni red: 1. Pregled sklepov in predlogov z zadnjega posveta v Šoštanju ter sklepa    
                        Komisije za delegiranje, 
                    2. Problematika v zvezi z novim načinom ocenjevanja – naloge, dolžnosti in  
                        pravice D – K pred, med in po tekmi, 
                    3. Razno !  
          
Ad.1/ -  Komisij za izobraževanje in napredek, se ne strinja, da lahko samo eden linijski 
sodnik opravlja svojo funkcijo, razen če bo ta sklep sprejela Tekmovalna komisija.  

- sprejeto je tajno ocenjevanje na obrazcu R-4, ki pa še vedno ni tajno, saj je komisija  
za SKS po sklepu predsedstva ZOSS na koncu sezone še vedno dolžna podati 
sodnikom tudi številčne ocene, s čimer se vsi prisotni ne strinjamo in ponovno  
predlagamo, da dobijo le končno povprečno oceno ali pa rangirane ocene od  
najvišje do najnižje. 

- glede sklepa Komisije za delegiranje, da naj vsak D-K vsaj enkrat opravi delo v  
vsaki telovadnici, je sprejemljiv, če se preide na plačilo kilometrine, sicer pa 
naj se ravna tako kot doslej – v razumljivih in sprejemljivih razdaljah. 

- kljub elektronski komunikaciji, naj se pri spremembah delegacij v zadnjem 
trenutku/ predelegacij /, obvešča še po telefonu. 

- pri brezplačnih kontrolah naj kontrolor napiše na kuverto, ki jo pošlje na OZS še 
priimek in ime 1. in 2. sodnika. 

 
Ad.2/ -    D-K in sodniki – kontrolorji naj ne vpisujejo ranga, glede na tekmo, na obrazcu, ki   
               jo dobijo v roke sodniki. 

- D-K je dolžan opraviti razgovor s sodnikoma in povedati najprej pohvalne stvari,  
nato pa še slabosti, oz. napake, ki so bile opažene. 

- vse dobre, pozitivne stvari se s križci označujejo »v desno« pod profilom sodnika, 
na obrazcu R-4, slabše ali zelo slabe odločitve pa »v levo«. 

- sodniki se premalo, tudi prepozno ali pa se sploh ne odločajo za sankcije. 
- D-K naj si shranjujejo originalne listke začetnih postav /zaradi eventualnega 

kasnejšega dokazovanja/ 
- nekateri zapisnikarji zelo slabo opravljajo svoje delo, zato je potrebno več kontrole, 

tako s strani D-K kot 2. sodnika. 



- klubi ponekod zelo slabo zagotavljajo pobiralce in brisalce, zato je take in podobne 
stvari potrebno vpisovati v poročilo o tekmi. Ravno tako slabo razpoznavnost libera 
v ekipi, neprišiti kapetanski trakovi, ki pozneje med igro odpadajo ipd..  

- zaradi domnevnega materialnega kršenja odbojkarskih pravil igre na tekmi v 
Kamniku in občutka krivde o slabo opravljenem delu / napačen igralec v igrišču kot 
ga je imel D-K imel zapisanega v svojem zapisu/, je g, Vid Zupančič podal na 
predsedstvo ZOSS prošnjo za razrešitev funkcijo D-K in člana komisije za SKS. 

- vsi člani na posvetu se z nameravanim odstopom ne strinjamo, saj smo mnenja, da 
se podobne napake dogajajo tudi na še višjih tekmovanjih, sploh pa je Vid doslej 
opravljal nalogo D-K s srcem, vestno in požrtvovalno, zato je dejanje z njegove 
strani preuranjeno. 

- prav zaradi takih in podobnih spodrsljajev, pozivam vse D-K, sodnike in sodnike-
kontrolorje, da moramo na vseh tekmah ohranjati 100% koncentracijo in se 
posvečati najbolj pomembnim stvarem na tekmi. 

 
Ad.3/ -    D-K g. Lečnik Jožef je prišel zastonj na brezplačno kontrolo v Prevalje. Kdo je  
               odgovoren, da se delegiranega D-K obvesti, če je tekma prestavljena? Klub verjetno  
               ni vedel za delegacijo D-K. 

- ekipa Prvačine je imela 8.10.05. delegirano tekmo s Krko, isti dan pa tudi TOP 
team. D-K g. Demšar Ivan ni bil obveščen, da te tekme ne bo in bi šel v N.Gorici, če 
ne bi slučajno prebral časopisa, da te tekme ni. 

- problemi bi bili tudi na tekmi v M.Soboti  z Bledom, če ne bi en dan pred tekmo 
vprašal na zvezo, kaj je s tekmo v M. Soboti, kdo so sodniki in zapisnikar. 

- na predsedstvo ZOSS dajemo pobudo, naj se preveri združljivost vseh odbojkarskih 
funkcij, ki jih opravlja g. Aco Kramar v klubu in na OZS. 

- komisija za SKS je g. Kamnik Nataši podalo pojasnilo v zvezi z domnevnimi 
nepravilnostmi na tekmi v Novem mestu, obveščena pa sta tudi sodnik Lavrenčič 
Igor in D-K Murčehajič Hari. 

 
 
Posvet je bil končan ob 12.30 uri. 
 
 
         Zapisal: 
         Ficko Tone 
 


